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Húsz év pereskedés után a terület, amely része a városi barompiacnak, visszakerült a jogos
tulajdonosához. Ez persze a helyzeten nem nagyon változtatott, hiszen továbbra is folyik a
kereskedelem az elkerített piacrészen.
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  Bán Ilona, a tulajdonosok egyike panasszal fordult hozzánk, szerinte ugyanis július elsejétőljogtalanul használják tulajdonát. A jogerős döntés értelmében 52 ár a Városi barompiacterületéből Ilonát és rokonait illeti. Mint mondta, három vasárnap ellenőrizték és valóban árusoklepték el a bejáratott piacrészt. Legutóbb körbekerítették a területet és a magántulajdonrafigyelmeztető táblát is kirakták. Mindhiába.  
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  A tulajdonosok szerint több mint 50 autó lepte el a piac hozzájuk tartozó részét: 14-en ahelyszínen beismerték, hogy július elsejétől bért fizetnek a városháza alkalmazottainak, ésvasárnaponként áruba bocsátják portékáikat. Ilona felháborodva magyarázta, hogy májustól azők birtokukban van az 52 áras piacrész, de megegyeztek az akkori bérlővel és egy hónapig -míg a szóban forgó bérlő szerződése lejár - haladékot adtak. Július 1 óta azonban semmi semváltozott. Napjainkban a városháza kezeli a piacot, beleértve a szóban forgó 52 árat is.  
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  A tulajdonos azt nehezményezi, hogy számba sem veszik, hiszen többször megkereste azilletékeseket, de szóba sem álltak vele. Legutóbb kérést tettek le a városházán, erre október7-ig kell választ kapjanak. Mint mondta, alternatívát ajánlanak a városvezetésnek: „egyezzünkmeg, használják, de visszamenőleg július elsejéig fizessék ki a bérleti díjat. Ha viszont nemfizetnek, akkor ne használják" – fogalmazott Bán Ilona, majd így folytatta: „nem hogy őkkeresnének meg, hanem, amikor mi kerestük meg őket, akkor sem válaszoltak."  A kérdéses helyzettel megkerestük az illetékest, a Városháza műszaki igazgatóját, TikosiLászlót ,aki elmondta: "leültünk a tulajdonosokkal és megbeszéltük. Szóban megegyeztünk, és amígépítési engedélyt kapnak kerítésépítésre, addig használhatjuk a területet. Bán Ilona akkorkülföldön tartózkodott." Az igazgató hozzátette, készek a kompromisszumra.  
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